
 

Protokół Nr  52/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w 
dniu  22.02.2021 r. w Nakle nad Notecią (Komisja w trybie zdalnym ) pod przewodnictwem Ewy 
Haberskiej. Posiedzenie rozpoczęto o godz.09.00, zakończono o godz. 12.30 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ewa Haberska 

2. Katarzyna Borzych –Kubacka  

3. Monika Młynarczyk 

4. Jan Marciniak 

5. Jolanta Tadych 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -  

2. - 

3. - 

4. - 

 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

3. - 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

1. Hanna Kozłowska – Dyrektor WFB 

2. Krzysztof Błoński – Zastępca Burmistrza MiG 

3. Piotr Kalamon- Zastępca Burmistrza MiG 

4. Rafał Leppert- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

5. Anna Nowak –Dyrektor WKŚ 



6. Sławomir Sobczak –Prezes KPWIK 

7. Anna Gill –Inspektor  

8. Angelika Szachta –Dyrektor WRN 

9. Renata Wrzeszcz –Kierownik BOM 

10. Antonii Żygowski – Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków  

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
      

Stwierdzono kworum 

Omawiane tematy posiedzenia: 

Podczas zdalnego posiedzenia komisja przeanalizowała przedstawione projekty uchwał. 

Zapoznano się ze zmianami do budżetu MiG  oraz z uchwałą dotyczącą opłaty prolongacyjnej. 

Zapoznano się z wnioskiem firmy TERG SA komisja uważa, że należy dokładniej przeanalizować 

wniosek. Wskazane byłoby zorganizowanie spotkanie z inwestorem w celu przedstawienia 

pomysłu na zagospodarowanie tego terenu. Komisja uważa, że wniosek wymaga dokładnej 

analizy i zastanowienia się jaki teren należy przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową a jaki 

teren pod handel.  

Komisja zapoznała się z wnioskiem Pana Zwolińskiego. Stanowisko Komisja zajmie na 

oddzielnym spotkaniu dotyczącym tej sprawy. 

Projekt uchwały odnośnie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego południowej części 

miasta opiniuje go pozytywnie. 

Zapoznano się z projektem uchwały dotyczącej projektu regulaminy  dostarczania wody  i 

odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Nakło nad Notecią.  

Po zapoznaniu się z wnioskiem o wykupienie terenu w Paterku na terenie parku przemysłowego 

Komisja Zapoznała się z projektem uchwały o wyrażenie zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości położonej w Nakle nad Not. przy ulicy Długiej. 

Komisja zapoznała się z wnioskami o  zawarcie umowy najmu  dla działki znajdującej się w Nakle 

nad Notecią. 

Komisja zapoznała się z projektami uchwały o wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Obrębie Ślesin 

Po zapoznaniu się z wnioskiem o wykup mieszkania przy ul. Młyńskej w Nakle Rada Miejska 

podjęła uchwałę dotyczącą nie sprzedawania mieszkań gminnych . Dlatego wniosek komisja 

opiniuje negatywnie. 

Komisja zapoznała się z analizą skarg i wniosków rozpatrzonych w 2020 r.  



Komisja zapoznała się z wnioskami dotyczącymi powstania Młodzieżowej Rady .Uważamy, że 

należy  przeprowadzić konsultację z dyrektorami i  samorządami uczniowskimi  szkół 

podstawowych i średnich z terenu gminy Nakło nad Notecią aby stwierdzić czy uczniowie  w 

innych placówki oświatowych byliby zainteresowani kandydowaniem do Młodzieżowej Rady . 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o powołanie Rady Społecznej. Komisja nie widzi konieczności 

powoływania takiego gremium. 

Do przedstawionych projektów uchwał komisja nie wnosi uwag. 

 

  

 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

      

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

 

Opinie wydane przez Komisję:  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

Nakło nad Notecią 22.02.2021 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji:  

Ewa Haberska 

 

Protokolant: 

Monika Młynarczyk 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

- 

 

 


